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P R O T O K Ó Ł  NR VI/15 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 1200 do 1400 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 30 kwietnia 2015 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia VI sesji i powitania Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy,  

radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników jednostek 

podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według 

listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15, a zatem podejmowane uchwały są 

prawomocne. 

 
Ad.2. Pani Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza wnioskowała o wprowadzenie do 

porządku obrad sesji w punkcie 8 f) projektu uchwały w sprawie przyjęcia 3-letniego 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Dobiegniew na lata 2015-2017. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Porządek obrad: 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2014. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Dobiegniew dla 

przebiegu linii elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110 kV. 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dobiegniew. 
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c) udzielenia dotacji w 2015 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

d) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobiegniew do tworzonego 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nawą „Pojezierze Dobiegniewskie”.   

e) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

f) przyjęcia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Dobiegniew 

na lata 2015-2017. 

9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

10. Komunikaty. 

11. Zakończenie sesji.  

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Rada protokół z poprzedniej 

sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 

radnych. 

 

 Ad.4. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 27.04.2015 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

• Dnia 26 marca odbyło się spotkanie dotyczące podsumowania działalności i planów na 

przyszłość LGR „Pojezierze Dobiegniewskie”. 

• Dnia 27 marca Burmistrz brał udział w spotkaniu z Prezydentem Bronisławem 

Komorowskim.  

• Dnia 31 marca miało miejsce Zgromadzenie CZG SGO5, gdzie były poruszane sprawy 

bieżące.  

• Dnia 2 kwietnia odbyło się kierownictwo urzędu, na którym zostały omówione sprawy 
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bieżące, planowane inwestycje oraz wnioski o dotacje.    

• Dnia 9 i 10 kwietnia Burmistrz spotkał się z członkami podkomisji projektu turystycznego, 

projektu Muzeum Woldenberczyków, projektu rewitalizacji Miasta i Gminy Dobiegniew 

oraz Arsenału. 

• Dnia 10 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Grąsy. 

Sołtysem został Pan Jan Gromadzi. W imieniu władz samorządowych serdecznie 

gratulujemy. 

• Dnia 14 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Mierzęcin. 

Sołtysem została Pani Danuta Kloc. Serdecznie gratulujemy. 

• Dnia 15 kwietnia uczestniczono w Wojewódzkich obchodach Ochrony Zabytków  

w Rokitnie. 

• Dnia 17 kwietnia uczestniczyłam w manewrach zorganizowanych przez Policję, 

Państwową Straż Pożarną i Nadleśnictwo Głusko. Gościliśmy w naszej gminie Panią 

Wojewodę Katarzynę Osos i w imieniu Burmistrza zaprosiłam Panią Wojewodę do 

odwiedzenia naszej gminy.  

• Dnia 20 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Wołogoszcz. 

Sołtysem został Pan Krystian Gacia. Serdecznie gratulujemy. 

• Dnia 21 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Chomętowo. 

Sołtysem został Pan Roman Przysło. Serdecznie gratulujemy. 

• Dnia 22 kwietnia uczestniczyłam w konferencji orgaznizowanej przez Bank PKO  

w Zielonej Górze. Rozmawialiśmy o mikro i makro przedsiębiorstwach. Dotyczyło to 

nowego dofinansowania ze środków unijnych w okresie 2014-2020.   

• Dnia 22 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Radęcin. 

Sołtysem została Pani Katarzyna Konieczna. Serdecznie gratulujemy. 

• Dnia 23 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Ostrowiec. 

Sołtysem została Pani Katarzyna Jeziorska. Serdecznie gratulujemy. 

• Dnia 24 kwietnia odbyła się Komisja Sołeczno – Oświatowa. 

• Dnia 27 kwietnia odbyła się Komisja Rewizyjna wspólnie z Komisją Finansowo – 

Gospodarcza oraz dnia 27 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej  

w Sołectwie Słowin. Sołtysem został Pan Stefan Żybura. Serdecznie gratulujemy. 

• Dnia 28 kwietnia odbyły się wybory Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Lubiewko. 

Sołtysem został Pan Daniel Wardęga. Serdecznie gratulujemy. 

• Dnia 29 kwietnia brałam udział w obchodach 25-lecia samorządu terytorialnego  

w Gorzowie Wlkp. oraz tego dnia obyły się wybory Zarządu Osiedla Dobiegniew. 
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Przewodniczącym Zarządu Osiedla został Pan Zdzisław Pajdowski. Serdecznie 

gratulujemy. 

• Gmina Dobiegniew prowadzi inwestycje, ukończona została przebudowa sieci 

wodociągowej na Osiedlu Młodych i oddana do użytku. Poza tym realizujemy przebudowę 

drogi ul. Ściegiennego i Batorego.  

 

Ad. 6. Wnioski i zapytania. 

 Krzysztof Bula radny – mam kilka zapytań od mieszkańców Radęcina: 

1. Sprawa dotyczy dowozu dzieci do szkół i postawienie przystanku autobusowego  

w Kowalcu, ponieważ 60% dzieci jest z Kowalca. Dla autobusu nie jest to żadna 

przeszkoda żeby pojechał również do Kowalca.   

2. W ubiegłym roku obiecane były przystanki autobusowe, ale niestety nic się nie 

dzieje w tej sprawie.  

3. Sprawa dotyczy oświetlenia, gdzie o godz. 2200 połowa tylko lamp oświetleniowych 

świeci się od Lipinki do Radęcina, natomiast o godz. 2300 nie świeci się już żadna 

lampa. Poza tym w miejscowości Moczele lampy oświetleniowe świecą się całą 

dobę.  

 Paweł Łysiak radny – uważam, że powinien być założony monitoring, który wpłynąłby 

na bezpieczeństwo w mieście. Kolejna sprawa dotyczy strony internetowej urzędu, 

która powinna być robiona na bieżąco oraz promocji naszego miasta. Dwa tygodnie 

temu wszystkie miejscowości promowały się w galerii Nova Park w Gorzowie Wlkp.  

i oczywiście Dobiegniewa nie było.    

 Zbigniew Kołodziej radny – czy można byłoby uporządkować i zagospodarować 

cmentarz w Starym Osiecznie?  

 Marlena Pawłowska radna – czy na cmentarzu w Dobiegniewie można byłoby 

postawić pojemniki na nieczystości stałe w miejscu gdzie kiedyś stały, ponieważ ludzie 

nadal w tym miejscu wyrzucają śmieci? 

 Dariusz Majowicz radny – na posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej 

zaproponowałem żeby był również akcent od Rady Miejskiej w nagrodach podczas 

turnieju Dobiegniew Cup. Na Komisji Społeczno – Oświatowej podjęliśmy decyzję  

o ufundowaniu nagrody dla najlepszych zawodników podczas MMTPN Zina 

Dobiegniew Cup. Bardzo proszę o dobrowolną wpłatę na ten cel. 

 Jerzy Biel radny – dnia 31 maja br. odbędzie się Święto Konia w Mierzęcinie,  

w związku z tym bardzo proszę o poprawienie nawierzchni drogi nr 161 Mierzęcin, 

Podlesiec, Sarbinowo oraz wykoszenie pobocza jezdni.  
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Ad.7.   Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2014 omówił Pan Marcin Pawłowski Kierownik Referatu Oświaty 

Kultury Sportu i Rekreacji. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – Gmina Dobiegniew współpracuje z organizacjami 

sektora pozarządowego na podstawie Ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie oraz 

Programu Współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami pozarządowymi - corocznie 

opracowywanego i przyjmowanego przez Radę Miejską w Dobiegniewie w formie 

uchwały. Przed podjęciem program jest konsultowany z organizacjami pozarządowymi  

z terenu Miasta i Gminy Dobiegniew.  

Gmina prowadzi działalność w sferze zadań publicznych określonych w art. 4 ust. 1 ustawy 

we współpracy z organizacjami prowadzącymi na jej terenie działalność. Współpraca może 

mieć charakter finansowy i pozafinansowy. 

Współpraca o charakterze finansowym, polegająca na zlecaniu realizacji zadań publicznych 

może odbywać się w formach: 

a) powierzania wykonania zadań publicznych wraz z udzieleniem dotacji  

na finansowanie ich realizacji, 

b) wspierania wykonania zadań publicznych wraz z udzieleniem dotacji  

na dofinansowanie ich realizacji. 

c) zakup usług dotyczących realizacji zadań publicznych na zasadach i w trybie 

określonych w przepisach o zamówieniach publicznych. 

Współpraca finansowa z organizacjami pozarządowymi w roku 2014 polegała  

na wsparciu wykonania zadań przez organizacje pozarządowe w formie konkursów ofert  

oraz w trybie z pominięciem otwartego konkursu ofert, zwanym dalej pozakonkursowym.  

Obejmowała zadania z zakresu wspierania upowszechnianie kultury fizycznej i sportu oraz  

z zakresu upowszechnienia kultury i ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego  

na terenie Gminy Dobiegniew. W roku 2014 przeprowadzono konkurs ofert na wsparcie 

zadań publicznych z zakresu upowszechnienia kultury fizycznej i sportu na terenie Gminy 

Dobiegniew. W roku 2014 z budżetu Gminy Dobiegniew zrealizowano we współpracy  

z organizacjami pozarządowymi sześć zadań na łączną kwotę dofinansowania 92 950 zł. 

W ramach tej kwoty zrealizowanych było pięć zadań z zakresu upowszechnienia kultury 

fizycznej i sportu oraz jedna z zakresu upowszechnienia kultury i ochrony dóbr kultury  

i dziedzictwa narodowego. W ramach otwartego konkursu ofert dofinansowanie otrzymały 

cztery organizacje natomiast dwie otrzymały dofinansowanie zadania na własny wniosek  
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w ramach trybu pozakonkursowo zgodnie z art. 19a ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie. 

W ramach rozstrzygniętego konkursu ofert dofinansowane zostały następujące zadania: 

1) Stowarzyszenia Klub Sportowy Błękitni Dobiegniew.  

Dofinansowanie w kwocie 70 000 zł zostało przekazane na wsparcie realizacji zadania 

publicznego o nazwie: Prowadzenie zajęć treningowych z zakresu piłki nożnej oraz udział  

w rozgrywkach piłkarskich czterech grup młodzieżowych i grupy seniorów w 2014 r. 

2) Stowarzyszenie Klub Sportowy ZORZA Rolewice 

Dofinansowanie w kwocie 12 000 zł zostało przekazane na wsparcie realizacji zadania 

publicznego o nazwie: Udział drużyny piłkarskiej seniorów w turnieju prowadzonym przez 

OZPN w Gorzowie Wlkp. w ramach rozgrywek o mistrzostwo klasy B Województwa 

Lubuskiego w 2014 r. 

3) Chorągiew Ziemi Lubuskiej Związku Harcerstwa Polskiego Komendy Hufca Strzelce 

Kraj. 

Dofinansowanie w wysokości 2000 zł zostało przekazane na wsparcie realizacji 

zadania publicznego o nazwie: Rajd Zuchowo – Harcerski „Mały Woldenberczyk” 

zrealizowanego w okresie od dnia 30 maja 2014 r. do dnia 10 września 2014 r. W ramach 

realizacji zadania 100 zuchów, harcerzy i instruktorów uzyskało praktyczną wiedzę z zakresu 

turystyki i krajoznawstwa oraz zapoznano uczestników z walorami aktywnego wypoczynku 

i atrakcjami turystyczno-rekreacyjnymi okolic Dobiegniewa. W ramach projektu uczczono 

pamięć Woldenberczyków oraz zapoznano dzieci, młodzież i dorosłych z historią regionu 

na bazie oflagu IIC Woldenberg w Dobiegniewie. 

4) Chorągiew Ziemi Lubuskiej Związku Harcerstwa Polskiego Komendy Hufca Strzelce 

Kraj. 

Dofinansowanie w wysokości 2000 zł zostało przekazane na wsparcie realizacji zadania 

publicznego o nazwie: Wędrowniczy spływ kajakowy „Watra 2014” realizowanego  

w okresie od dnia 1 września 2014 r. do dnia 15 października 2014 r. W ramach realizacji 

zadania 20 zuchów, harcerzy i instruktorów uczestniczyło w zadaniu polegającym na 

organizacji dwudniowego spływu kajakowego rzeką Drawą. 

 

W ramach trybu pozakonkursowego zgodnie z art. 19a ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie złożone zostały dwie oferty, które otrzymały wsparcie finansowe 

na realizację wskazanych zadań publicznych. 

1) Uczniowski Klub Sportowy Dobiesław w Dobiegniewie 
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Dofinansowanie w wysokości 2000 zł zostało przekazane na wsparcie realizacji zadania 

publicznego o nazwie: I rajd Nordic Walking – Piękno natury DPN realizowanego  

w okresie od dnia 1 lipca 2014r do dnia 30 września 2014r. W ramach realizacji zadania 38 

osób w tym młodzież oraz osoby dorosłe wzięły udział w rajdzie z kijkami nornic wal king po 

Drawieńskim Parku Narodowym zakończonym wspólnym ogniskiem integracyjnym. Projekt 

był okazją do zaszczepienia mieszkańcom Gminy Dobiegniew najprostszej formy aktywnego 

wypoczynku dla osób dorosłych, jakim jest Nordic Walking. 

2) Fundacja Woldenberczyków w Dobiegniewie. 

Dofinansowanie w wysokości 4950 zł zostało przekazane na realizację zadania publicznego  

o nazwie: Organizacja obchodów 75 rocznicy wybuchu II Wojny Światowej realizowanego  

w okresie od dnia 22 sierpnia 2014r do dnia 30 września 2014r. 

 

W 2014 roku Gmina Dobiegniew wspólnie z organizacjami pozarządowymi zorganizowała 

szereg działań dla mieszkańców miasta m.in.: 

- wspólnie z Klubem Sportowym Błękitni Dobiegniew organizowała XX edycję 

Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju Piłki Nożnej ZINA Dobiegniew CUP 2014  

im. Kazimierza Górskiego  

- Ochotnicza Straż Pożarna wspierała Gminę Dobiegniew w zapewnieniu bezpieczeństwa  

w tym zabezpieczaniu ulic w trakcie imprez plenerowych, które organizowane były w ciągu 

roku zgodnie z kalendarzem imprez kulturalno sportowych, 

- udostępnianie dla stowarzyszeń z terenu Gminy Dobiegniew na preferencyjnych warunkach 

obiektów użyteczności publicznej w celu realizacji zadań organizacji; 

 - Ochotnicza Straż Pożarna wielokrotnie organizowała pokazy sprzętu pożarniczego oraz 

pierwszej pomocy podczas organizowanych przez Gminę imprez, 

- Gmina Dobiegniew konsultowała z organizacjami pozarządowymi projekty aktów 

normatywnych dotyczących sfer współpracy (m.in. program współpracy), 

- W ramach współpracy pozafinansowej organizacje miały możliwość przesyłać do Referatu 

OKSR Urzędu Miejskiego informacje na temat różnorodnych działań, które zamieszczane 

były na stronie internetowej miasta www.dobiegniew.pl. W ten sposób Gmina promowała  

i pomagała w tworzeniu dobrego wizerunku organizacji pozarządowych, 

- Gmina Dobiegniew pomagała także organizacjom pozarządowym poprzez: udostępnienie 

sprzętu biurowego (faks, skaner, komputer, drukarka) dla celów statutowych organizacji, 

pomoc w dotarciu do źródeł finansowania zewnętrznego, pomoc w sporządzeniu projektów  

i przygotowaniu wniosków o dofinansowanie zewnętrzne, tworzenie i powielanie materiałów 

http://www.dobiegniew.pl/�
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dotyczących realizacji przedsięwzięć z zakresu pożytku publicznego dla mieszkańców Gminy 

Dobiegniew.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – brakuje nam w tym sprawozdaniu zapisu,  

jakie mamy stowarzyszenia, ile jest stowarzyszeń i fundacji i dobrze byłoby gdyby  

w następnym sprawozdaniu było to wymienione. 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – oczywiście w następnym sprawozdaniu postaramy 

się określić ile tych organizacji pozarządowych działa na terenie gminy.  

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji od 

godz. 1230 do godz. 1245. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Dobiegniew dla 

przebiegu linii elektroenergetycznej wysokiego napięcia 110 kV. 

 Witold Andrzejczak projektant – głównym powodem, dla którego ten plan jest 

wykonywany jest potrzeba modernizacji sieci elektroenergetycznej w naszym kraju. 

Inwestorem jest Enea S.A. W tym przypadku mamy do czynienia z liną, która ma 143 

km długości i przebiega przez 3 województwa: zachodniopomorskie, lubuskie  

i wielkopolskie. W Gminie Dobiegniew linia ta liczy 23 km i inwestycja ta polegać 

będzie na wymianie istniejącej linii. Linia elektroenergetyczna funkcjonuje, jako 

jednotorowa, a zostanie przebudowana do dwutorowej i dzięki temu będzie dwustronne 

zasilanie. Jakie konsekwencje dla gminy? Brak jakichkolwiek kosztów ze względu na 

to, że jest to inwestycja celu publicznego procedura planistyczna jest finansowana przez 

inwestora. Jeżeli chodzi o dochody, to szacowane w prognozie finansowej roczne  

z tytułu podatku od nieruchomości, tj. ok. 180.000zł   

 Jan Gromadzki sołtys – w jakim terminie planowana jest modernizacja tej linii? 

 Witold Andrzejczak projektant – prace rozpoczną się w momencie, kiedy inwestor 

uzyska pozwolenie na budowę.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – wcześniej uprawy zakładane były 8 metrów 

od osi, a teraz ma być 10 metrów. Czy firma przygotuje ten teren czy lasy państwowe? 

 Witold Andrzejczak projektant – trudno mi powiedzieć. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr VI/36/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

b) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr VI/37/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
 

c) udzielenia dotacji w 2015 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze 

Gminy Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr VI/38/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
 

d) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dobiegniew do tworzonego 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nawą „Pojezierze Dobiegniewskie”.   

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr VI/39/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
 

 

e) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – doszedł jeszcze wniosek Pana Andrzeja 

Kuczyńskiego. To są paragrafy związane z projektami unijnymi. Natomiast 

pozostałe zmiany są takie jak zostały przedstawione na komisjach. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr VI/40/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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f) przyjęcia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Dobiegniew 

na lata 2015-2017. 

 Anna Treler Kierownik OPS – zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej jest obowiązek podjęcia Programu Wspierania Rodziny dla Gminy. Uchwała  

ta nakłada obowiązek zatrudnienia asystenta rodziny. Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Dobiegniewie ma zatrudnionego asystenta rodziny, który zajmuje się rodzinami  

z problemami wychowawczymi oraz funkcjonuje w rodzinach, z których dzieci zostały 

odebrane do rodzin zastępczych. Jeżeli dziecko trafia do rodziny zastępczej bądź placówki 

to gmina ponosi odpłatność w pierwszym roku pobytu dziecka w placówce 10%, w drugim 

roku pobytu koszt jest 30% w trzecim roku 50%. W roku 2013 roku Gmina Dobiegniew 

poniosła koszt pobytu za dzieci w pieczy zastępczej 668 zł, natomiast w roku 2014 –  

5 925,01 zł. Każdego roku będziemy składać Radzie Miejskiej sprawozdanie z działalności 

tego programu.       

 Waldemar Szpila radny – kto jest asystentem rodziny? 

 Anna Treler Kierownik OPS – Pani Anna Margiel. 
 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr VI/41/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
 

Ad.9.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – jeżeli chodzi o dowozy dzieci do szkoły to od 

strony prawnej w art. 17 ust. 2 ustawy o systemie oświaty jest wskazane: „Droga 

dziecka z domu do szkoły nie może przekraczać: 

1) 3 km - w przypadku uczniów klas I-IV szkół podstawowych, 

2) 4 km - w przypadku uczniów klas V i VI szkół podstawowych oraz uczniów 

gimnazjów.” Odnosząc się do 60% dzieci nie do końca się z tym zgadzam z uwagi na 

to, że z Kowalca tylko 3 dzieci z klasy I uczęszcza do Szkoły Podstawowej,  

nie ma dzieci z Kowalca, które uczęszczałyby do klasy II i III, natomiast pozostałe 

dzieci są już starsze. Przystanki autobusowe w naszej gminie usytuowane są w sposób 

dogodny i bezpieczny. Poza tym nie ma możliwości, aby autobus ten wjechał  

do Kowalca.  
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 Jerzy Hatała Kierownik RKG – jeżeli chodzi o oświetlenie, to gmina Dobiegniew posiada 

system informatyczny zgłaszania awarii oświetlenia drogowego. W miesiącu kwietniu było 

14 awarii oświetlenia i na dzień dzisiejszy wszystkie awarie zostały naprawione.  

W Radęcinie było zgłoszenie dnia 20 kwietnia br. przez Sołtysa w sprawie oświetlenia  

w miejscowości Moczele, czynność dnia 22 kwietnia została wykonana, wymieniony 

został zegar sterujący. Następnie dnia 22 kwietnia zgłoszono w Radęcinie, że ciąg lamp nie 

świeci się od budynku nr 3 do szkoły – naprawione zostało dnia 24 kwietnia.  

• Jeżeli chodzi o przystanki autobusowe, w budżecie zapisane jest 20.000zł na przystanek 

w Radęcinie i na naprawę przystanków na terenie gminy. W miesiącu kwietniu 

dokonaliśmy przeglądu pod względem technicznym wszystkich przystanków.  

Jest potrzeba zakupienia pleksy na kwotę 4990zł. Koszt zakupu nowego przystanku 

wynosi 3000zł. W tym roku zakupimy trzy nowe przystanki i co roku będziemy 

sukcesywnie wymieniać. Przystanek w Radęcinie będzie w pierwszej kolejności 

wymieniany, z tym że mieści on 15-20 osób, więc będziemy musieli zakupić dwa 

przystanki. Jeżeli będzie decyzja o postawieniu przystanku w Kowalcu to w Radęcinie 

będzie postawiony tylko jeden nowy przystanek. 

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o monitoring miasta,  

to rozmawialiśmy już w tej sprawie w poprzedniej kadencji. Koszt monitoringu szacowany 

jest na kwotę około 100.000zł. Szukamy środków na ten cel. Przystępujemy do projektu 

rewitalizacji miasta, więc może z tego projektu pozyskamy środki na monitoring.    

• Jeżeli chodzi o stronę internetową miasta Burmistrz zawarł już z profesjonalną firmą 

umowę. Strona internetowa naszego urzędu oraz muzeum będą uaktualnione, 

poprawione, także wizerunek zdecydowanie się tych stron zmieni. 

• Jeżeli chodzi o promocję gmin w Nova Park to były tam przede wszystkim Koła 

Gospodyń Wiejskich. Spostrzeżenie jest trafne jak najbardziej, wystąpimy z aprobatą  

do Państwa Sołtysów i ich Koła Gospodyń Wiejskich, aby w przyszłości promować 

Gminę Dobiegniew.  

 Agnieszka Walendzik Prezes PUK „Komunalni” – jeżeli chodzi o pojemniki na cmentarzu 

w Dobiegniewie to na dzień dzisiejszy posiadamy tam 8 pojemników 1100l i też jesteśmy 

zobligowani do ponoszenia opłaty za wywóz nieczystości do CZG SGO5. Jest to koszt 

miesięczny 5000 zł. Z moich obserwacji ta ilość pojemników jest wystarczająca.  

W tych miejscach, gdzie dawniej były pojemniki nie jesteśmy w stanie ich tam postawić, 

ponieważ nie ma możliwości wywozu z tamtej strony. Pojemniki są tak umiejscowione 

żeby samochód mógł dojechać. Natomiast, jeżeli chodzi o cmentarz w Starym Osiecznie  

to przyjrzę się tej sprawie.  
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 Jerzy Hatała Kierownik RKG – jeżeli chodzi o drogę do Mierzęcina to od przedstawiciela 

Dróg Wojewódzkich uzyskałem informację, że zakończył się przetarg na wyłonienie 

wykonawcy i wygrała firma ze Szczecina. Do końca miesiąca maja zostanie 

przeprowadzona naprawa nawierzchni drogi oraz wykoszone zostaną pobocza.   

• Mamy trzy cmentarze gminne: Dobiegniew, Mierzęcin i Radęcin. W roku ubiegłym 

ogrodzony został i uporządkowany cmentarz w Słowinie. Jeżeli są czynne groby  

również na cmentarzu w Starym Osiecznie i jest to zasadne to gmina wykona.  
 

Ad.10. Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – dnia 5 maja br. o godz. 1300 odbędzie  

się spotkanie w sprawie mobilny „e-Urząd” - chętnych radnych zapraszamy.  

• Zapraszamy również wszystkich na Majówkę w Dobiegniewie, a szczególnie dnia 3 

maja o godz.1130 odbędzie się patriotyczna Msza Św. pw. Chrystusa Króla  

w Dobiegniewie. 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – odczytał pismo, które wpłynęło do Rady 

Miejskiej w dniu 28 kwietnia br. w sprawie powszechnego udostępnienia jezior Gminy 

Dobiegniew.   

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – serdecznie z Panem Burmistrzem również 

zapraszamy na Dni Dobiegniewa 1-3 maj.  

 

Ad.11. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VI sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                                      w Dobiegniewie 
                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 
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